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изкуство, но изглежда да жи
вееш на брега на Дунава и 
да не си .музикален е напра- 
бо невъзможно.. .

В България ние винаги 
идваме с открити души, като 
при братя по кръв и дух и 
дори лошото време не можа 
да развали хубавото ни на
строение.

—*Тази пролет мартенският 
фестивал е посветен на юби 
лея на Великия Октомври, а 
вашите концерти са едни от 
най-ярките акцент на това 
посвещение, тъй като Ленин
градският оркестър олицетво
рява високата класа на съвет 
ското изкуство и е предста
вител на града — люлка на 
революцията. Какво мислите 
за отговорността, която носи 
това посвещение?

— Участието във всеки фе
стивал винаги е по-отговорно, 
отколкото обикновения га
строл. А когато този фестивал 
е посветен на такова велико 
събитие, то отговорността на
раства многократно и ние си 
давахме ясна сметка за сми
съла на нашето участие във 
фестивала. Това се открои в 
програмите, конто подготвих
ме. Искахме оркестърът да 
звучи като единен организъм, 
като колектив от съмишлени
ци. които изповядват една 
идея и имат една свята цел. 
Доколко сме успели, ще пре
цени русенската публика, за 
която сме чували само хуба
ви неша.

— К зашо спряхте избора 
си на Десета симфония от 
Щостакович и с какво Ви при

влече „Новият Прометей“ от 
Александър Райчев?

— В програмите си ние 
не момеехме да не включим 
творба от Шостакович, на
шия най-голям творец. Ос
вен това филхармонията ни 
носи неговото име. А Десета 
симфония е един от шедьоври
те на композитора, гигантски 
художествен връх между дру
гите негови върхове, който цн 
дава възможност да предста
вим по иай-убедилелен начин 
съветското изкуство.

Колкото до симфонията на 
Александър Райчев. то още 
тематичната н насоченост да
ва отговор па въпроса. По 
освен това тя звучи универ
сално. написана е на интере
сен, образен и жив. разбираем 
за всички език и това опреде
ли нашите предпочитания.

— Според Вас каква с ро 
лята на симфоничния орке
стър днес, какви социални из 
мерения има симфоничното из
куство в нашето забързано 
време, в динамиката на голе
мите промени?

— Симфоничната музика 
винаги е имала н ще има свое 
място в живота на общество
то. Тя следва все по-добре 
да служи на хората, да пм 
носи оптимизъм и бодрост, 
да ги кара да мислят... Във 
века на научно-техническата 
революция пред симфоничното 
изкуство стоят сериозни за
дачи за правилното развитие 
на личността. То трябва да 
вдъхновява, да стимулира и 
издига хуманните начала из 
живота. Зашото музиката е 
преди всичко обич към живо
та!


